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Sz. P.  

Paweł Kistowski  

Radny Rady Miejskiej w Jarocinie 

 

 

ODPOWIEDŹ NA INTERPELACJĘ 

dotyczącą ścieżek rowerowych na terenie miasta Jarocina i okolic 

 

 

W związku ze zgłoszoną interpelacją, odpowiadam, że zależy nam na edukacji dzieci, młodzieży 

i dorosłych, jak prawidłowo i bezpiecznie poruszać się ścieżkami i drogami rowerowymi, 

zwłaszcza na skrzyżowania z innymi arteriami przestrzeni drogowej.  

Zadania ku temu zmierzające będziemy realizować w możliwie najszybszych terminach 

we współpracy z Komendą Powiatową Policji w Jarocinie i Stowarzyszeniem Rowelove, 

które ma znaczące doświadczenie w tej kwestii. Zgodnie ze wstępnymi założeniami w pierwszej 

kolejności skupimy się na grupach dzieci i młodzieży.  
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